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Johan Steineck 
Ronny Sandberg 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Bo Eriksson och Ronny Sandberg 
 
§ 2 Information 

Ingen ny information hade kommit in sedan förra styrelsemötet. 

§ 3 Avstämning av årets pågående älgjakt 

NH Övre har fram till den 8/11 fällt 4 tjurar, 6 vuxna hondjur och 6 kalvar. Det 

motsvarar 77 % av hela årets planerade avskjutning av vuxna älgar och med 

kalvar inräknat hamnar vi på nära 62 %. Det återstår att fälla 3 (2/1) vuxna 

älgar, vilket är en acceptabel nivå. Där emot är kalvavskjutningen låg. 

 NH Nedre har fram till den 8/11 fällt 2 tjurar, 4 vuxna hondjur och 4 kalvar. Det 

motsvarar 50 % av hela årets planerade avskjutning av vuxna älgar och med 

kalvar inräknat hamnar vi på nära 42 %. Det återstår att fälla 6 (5/1) vuxna 

älgar. Se vidare punkt 5 nedan. Även kalvavskjutningen är låg, bara 33 % på 

helårsbasis. 

Ett jaktlag har gjort en överskjutning av en ko. 

§ 4 Övrig dödlighet älg år 2021 

En tjur har hittats inom NH Nedre. Dödsorsak okänd, dock fanns det gamla 

stångskader samt en skada i ryggen. 
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§ 5 Förändring av avlysningsjakter 

Jaktlagens tilldelning av vuxna älgar i jämförelse med avskjutningen 

redovisades. 

 Avskjutningen inom NH Övre ligger på en acceptabel nivå. Därför planeras inga 

förändringar inom området. 

Avskjutningen inom N H Nedre har gått sämre. Här återstår att skjuta 5 tjurar 

och 1 vuxet hondjur. Inom området ligger vi på en så låg avskjutning att 

Länsstyrelsens krav på avlysningsjakt är aktuell. 

Beslutades att ny avstämning kommer att göras och om det då visar sig att vi 

fortfarande ligger på liknande låga nivå på avskjutningen inträder 

avlysningsjakt den 10/12 för jaktlagen som tillhör grupperna A och B. Med 

dagens avstämning skulle avlysningsjakten tillåta en avskjutning av max 4 

tjurar. Under en avlysningsjakt kommer inte jaktlagens tilldelning länger att 

gälla. 

Information till jaktlagen redovisas på hemsidan. Lars tar fram förslag på 

informationstext och mailar till styrelsen. 

§ 6 Avstämning av årets pågående kronviltsjakt 

Fram till den 8/11 har det fällts 9 hjortar, 9 hindar och 9 kalvar. Det motsvarar 

77 % av hela årets planerade avskjutning. Det återstår att fäll 8 (1/1/6) kronvilt. 

Inom de 9 fällda hindarna ingår 2 stycken som eftersökspoolen har gjort 

eftersök på och konstaterat att de är oskadade. ”Karenstiden” har nu gått ut 

för dessa djur. Därför läger vi nu till ytterligare 2 hindar till den totala tillåtna 

avskjutningen av hindar. Max tillåten avskjutning av hindar blir då 12 djur. 

§ 7 Extra tilldelning av älg och kronvilt 

Ett jaktlag inom NH Nedre har begärt tilldelning av en extra kalv. Jaktlagets 

begäran har godkänts. 

§ 8 Ekonomi 

 Det är bara 5 jaktlag som betalat in fällavgifter. Överskjutningen är reglerad. 

§ 9 Föredragshållare till årsmötet 

Ett förslag är att vi bjuder in någon från Skogsstyrelsen som bl.a. kan berätta 

hur ÄBIN går till. 

§ 10 Övriga frågor 
Det fanns ingen övrig fråga. 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

Vid protokollet Justeras:      

 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg Bo Eriksson  
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